
Op 5 november jl. ontving agendering enkele technische vragen van de fractie VVD (Ole Heil) n.a.v. 

gebeurtenissen in het eerste weekend van november 2018. De beantwoording treft u hierbij aan. 

  

Vraag 1 

Kunt u ons cijfers verschaffen over het aantal gevallen van vandalisme en/of vernielingen per jaar in 
onze gemeente? 

  

Antwoord  

De gemeente houdt geen cijfers bij over het aantal vandalisme en/of vernielingen. Uit informatie 
van de politie blijkt dat in 2016 in totaal 314 maal aangifte is gedaan van vernieling (particuliere en 
publieke eigendommen) en in 2017 in totaal 292 aangiftes. De cijfers van 2018 zijn nog niet bekend. 

  

  

Vraag 2 

Welk beleid voert de gemeente waar het gaat om het verhalen van de schade op daders van 
vernielingen?  

  

Antwoord 

Van vandalisme  wordt  altijd aangifte gedaan, schade wordt verhaald indien de dader(s) bekend 
is/zijn, helaas is dit niet vaak het geval. Als de politie de dader opspoort en het OM het plegen van 
dit strafbare feit aan de rechter voor legt, wordt de gemeente als benadeelde gevoegd in de zaak. 

  

  

Vraag 3 

Gaat u ook in dit geval de schade die dit weekend is aangericht verhalen op de daders of hun 
ouders?  

  

Antwoord 

De glasschade van de Dobbelaan 2 is voor rekening van de huurder. De huurder moet aangifte doen. 
Er is op dit moment geen andere schade dan de glasschade bekend. 

  

  

Vraag 4 



Kunt u een inschatting geven van de totale schade door vernielingen en vandalisme per jaar in onze 
gemeente? 

  

Antwoord 

Nee, onder verwijzing naar vraag 1. Er is geen centrale registratie. 

  

  

Vraag 5 

Hoe vaak is in de afgelopen 3 jaar getracht schade van vernielingen op daders te verhalen?   

  

Antwoord 

Drie keer is getracht de schade van vandalisme te verhalen. Daarnaast verhalen wij ook schade die 
niet te kwalificeren is als vandalisme maar ontstaan is door ongelukken. 

  
  

Vraag 6 

Hoe vaak was dit succesvol?  

  

Antwoord 

In vandalisme zaken was dit 1 keer succesvol. 

  

  

Vraag 7 

Hoeveel geld was hiermee gemoeid?  

  

Antwoord 

Het gaat het om € 120,- . 

  

  

Vraag 8 



Worden deze daders ook voor de rechter gebracht? Hoe vaak is dat afgelopen jaren ook 
daadwerkelijk gebeurd?  

  

Antwoord 

Er zijn ons geen zaken bekend waarbij daders voor de rechter zijn gebracht. Wel zijn wij bekend met 
een zaak die op dit moment voor onderzoek bij het Openbaar Ministerie ligt. 

  

 


